
 

 

Kasım 2020 E-Bülten Sayıs ı: 26

BAŞKAN KÜTÜKCÜ: “TÜRKİYE’NİN GELECEĞİ
OSB’LERDE”

 
 
 
OSBÜK, dağıtım lisansı olan 181 organize sanayi bölgesi ile Sanayi ve Teknoloji
Bakan Yardımcısı Hasan Büyükdede ve Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakan Yardımcısı
Abdullah Tancan’ın katıldığı bir toplantı düzenledi. Toplantıda konuşan OSBÜK
Başkanı Memiş Kütükcü, OSB’lere yatırımcı ilgisinin her geçen gün arttığının altını
çizerek, “Türkiye’nin geleceği OSB’lerde” dedi. Tıklayınız.
 

http://www.osbuk.org/
https://osbuk.org/osblere-yatirimci-ilgisi-artiyor/


OSB’LERE PANDEMİDE ETKİLİ İLETİŞİM ANLATILDI

 
OSBÜK Akademi ile TOBB ETÜ SEM iş birliği ile “Pandemi
Döneminde İş Yaşamında İnsan İlişkileri ve Etkili İletişim” semineri
düzenlendi. Seminerde TOBB ETÜ SEM eğitmeni ve danışman Dr.
Cengiz Tavukçuoğlu, eğlenceli üslubuyla pandemi dönemi iş
yaşamında insan ilişkileri ve etkili iletişim konularına
değindi. Tıklayınız.
 

AKDENİZ BÖLGE TOPLANTISI GERÇEKLEŞTİRİLDİ

 
OSBÜK’ün online düzenlediği Akdeniz Bölge Toplantısı açılışında

https://osbuk.org/osblere-yonelik-pandemi-doneminde-etkili-iletisim-semineri-gerceklestirildi/


konuşan OSBÜK Başkanı Memiş Kütükcü, “Türkiye’nin ihracatının
yüzde 6’sı Akdeniz Bölgemizden yapılıyor. Bütün bunlara
baktığımızda bölgenin sanayi üretiminde ne kadar istekli olduğunu
görüyoruz” dedi. Tıklayınız.
 

BAŞKAN KÜTÜKCÜ, KARADENİZ BÖLGESİ OSB’LERİ İLE
BULUŞTU 

 
OSBÜK Başkanı Memiş Kütükcü, OSB'ler için yeni yatırım alanlarına
dikkati çekti. Kütükcü, “Bugün Karadeniz Bölgemizdeki 18 şehrimiz
toplam 103 bin hektarlık toplam alandan sadece yüzde 7,5 pay alıyor.
Dolayısıyla önce bölgedeki mevcut parsellerimize yatırımcı
kazandırmak, ardından bu OSB alanını en az iki katına çıkarmak
zorundayız” dedi. Tıklayınız.
 

EGE BÖLGE TOPLANTISINDA, ‘SCADA’ MÜJDESİ GELDİ

https://osbuk.org/kutukcu-akdeniz-bolgesi-osbleriyle-bulustu/
https://osbuk.org/osbuk-karadeniz-bolge-toplantisi-gerceklestirildi/
https://youtu.be/--XfeL9pzlw


 
Organize Sanayi Bölgeleri Üst Kuruluşu Ege Bölge Toplantısı’nda Başkan
Kütükcü, TEİAŞ’ın SCADA bağlantısından dolayı OSB’lere yazdığı cezalar
konusunda müjde verdi. Kütükcü, yapılan görüşmeler sonunda SCADA
bağlantısı için OSB’lere makul bir süre verileceğini, makul süre zarfında yeni
ceza yazılmayacağını ve OSB’lere yazılan cezaların iptal edileceğini
açıkladı.Tıklayınız.
 

BAŞKAN KÜTÜKCÜ, MARMARA BÖLGESİ OSB’LERİ İLE
BULUŞTU

 
OSBÜK Marmara Bölge Toplantısı Sanayi ve Teknoloji Bakan Yardımcısı
Hasan Büyükdede, OSBÜK Başkanı Memiş Kütükcü ve bölgedeki 92 OSB’nin
başkanları ile bölge müdürlerinin katılımıyla yapıldı. Toplantıda Başkan
Kütükcü, organize sanayi bölgelerinin pandemi döneminde dahi üretimden
vazgeçmediğini söyledi. Tıklayınız.
 

PANDEMİYE RAĞMEN OSB SAYISI 347’YE ULAŞTI

https://osbuk.org/osbuk-ege-bolge-toplantisinda-osblere-scada-mujdesi-geldi/
https://youtu.be/--XfeL9pzlw
https://osbuk.org/baskan-kutukcu-marmara-bolgesi-osbleri-ile-bulustu/


 
Dünyanın zor bir dönemden geçtiği günümüzde organize sanayi bölgeleri
güçlenerek sayılarını artırmaya devam ediyor. Daha önce 346 olan OSB
sayısı, Edirne’de kurulan Edirne Keşan Gıda İhtisas OSB ile 347’ye ulaşırken,
OSBÜK Başkanı Memiş Kütükcü, “Edirne Keşan Gıda İhtisas OSB’mizin
ülkemize hayırlı olmasını dilerim” dedi. Tıklayınız.

 

https://youtu.be/--XfeL9pzlw
https://osbuk.org/turkiyede-osb-sayisi-347ye-ulasti/

